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 الملخص:
الإسحراجّخي في التّئة لحتيي سلُكّات  ِحهثل الَدف الػام نو ٍذا التحخ في الحػرف على دهر اللاجأكد

اللّادة الحرةاء، هكد اغحهد التحخ على الميَج الُضفي الاسحدلالي نو خلال آراء غّية نو نُظفي دائرة غلارات 
الدهلة فرع اليخف الاشرف، هكد جتيى التحخ ضهو الاطار المفاٍّهي نُضُع غدم الحأكد الإسحراجّخي كهحغّر نسحلل 

دة الحرةاء ةاغحتارً نو المُاضّع الحدِثة كهحغّر نسحخّب، هجم إحراء الححلّل ةاغحهاد نخهُغة نو جفسّرو، هاللّا
Smartالادهات الاحطائّة الحي جحياسب هٍدف التحخ، هجم اغحهاد ةرىانخي الحزنة الاحطائّة )  PLS ،) هجضهو التحخ

المسحُى الػالي نو المراكتة الذاجّة نو شأىٌ أن غدد نو الاسحيحاحات: أٍهَا ان جحسم الشخطّة الحرةائّة ةاىَا ذات 
ِساٍم ةشكل فاغل في الحلُن حسب الظرهف التّئّة المحغّرة هغدم الحأكد التّئي لحللّل الخَد هالُكث هاىسّاةّة 

على اليحائج الحي  الػهل نها ِساٍم في جحلّق كّهة إسحراجّخّة، هكد كدم التحخ نخهُغة نو الحُضّات ةالاغحهاد
 جم الحُضل الَّا.

 

  في النجف الاشرف.  دائرة عقارات الدولة،  القيادة الحرباء، ستراتيجيلإتأكد االلا كلمات مفتاحية:  

The Role of Strategic Uncertainty in The Adoption of Behavior Chameleon Leadership - an Applied 

Study in The Department of Real Estate State Najaf Branch 

Abstract: 
       The objective of this research is to identify the role of strategic uncertainty in the environment to 

adopt chameleon leadership behaviors. The research was based on descriptive descriptive approach 

through the opinions of a sample of the staff of the Real Estate Department of Najaf Branch. Of the 

modern topics as an independent variable explanatory and strategic uncertainty as a variable 

responder, and the analysis was conducted by the adoption of a set of statistical tools to suit the 

objective of the research, and adopted the programs of statistical package (Smart PLS). 

       The research included a number of conclusions: The most important of which is that the 

character of the warcraft as a high level of self-monitoring would contribute effectively to coloration 

according to changing environmental conditions and environmental uncertainty to reduce the effort 

and time and streamlining work, which contributes to achieving strategic value. Recommendations 

based on the results reached. 
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